
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 16
                                                 konaného dne 16.12.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st., Petr Jizba, Jiří Říha, Renata Zabilanská, Květuše Živná,
Václav Háze, Mgr. David Hanzl, Mgr. Marcela Prieložná, Jan Krúpa, Václav Novák,
Ing. Jaromír Flígl,  Tomáš Uher (příchod 17:06 hod.)

Omluveni:  Alena Oupická, Jiří Guttenberg ml., František Šulc

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:04 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva(11),
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis z minulého 
zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Určení ověřovatelů zápisu:
Václav Háze, Václav Novák

Určení zapisovatele:
Bc. Vendula Šestáková

Pan zastupitel Tomáš Uher – příchod 17:06 hod.

Pan starosta informuje zastupitelstvo o rezignaci na mandát zastupitele města Mšena
pana Ing. Martina Macha ze dne 15.12.2024. Pan starosta poděkoval panu Machovi
za činnost v zastupitelstvu a popřál mu mnoho úspěchů v dalším životě.
Zároveň konstatoval, že náhradníkem je pan František Šulc, který se rezignací pana Macha 
ze dne 15.12.2024 stal členem zastupitelstva města ke dni 16.12.2024. Z dnešního zasedání
je omluven, na příštím zasedání by měl složit slib.

Schválení programu:

Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Zároveň navrhl stáhnout z programu projednávání bodu č. 5, a to „Prodej části pozemku
p. č. 509/1 v k. ú. Mšeno“, neboť nebyl doposud vyhotoven k této části pozemku geometrický 
plán.
Následně se zeptal, zda má někdo k návrhu programu připomínky.
Paní místostarostka Prieložná navrhla místo bodu 5 zařadit do programu bod s názvem: 
„Poskytnutí mimořádné odměny uvolněnému členu zastupitelstva obce – starostovi města 
Mšena“.
Nikdo další z přítomných neměl k takto upravenému programu námitky ani další návrh
na doplnění, pan starosta dal o takto upraveném návrhu programu hlasovat.
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Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření města na rok 2024,
      pověření - závěrečné rozpočtové opatření na konci kalendářního roku
2.   Rozpočet města Mšena na rok 2025, hospodářská činnost města Mšena na rok 2025,
      střednědobý výhled rozpočtu města Mšena na roky 2026-2027
3.   Rozpočty Svazku obcí Máchův kraj, Svazku měst a obcí VKM, Sdružení obcí Kokořínska
      a DSO EKOD
4.   Smlouva o sdružení prostředků na jednotku požární ochrany města Mšena
5.   Poskytnutí mimořádné odměny uvolněnému členu zastupitelstva obce – starostovi města
      Mšena
6.   Různé, informace, diskuse
7.   Závěr

Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

1. Rozpočtová opatření města na rok 2024, pověření – závěrečné rozpočtové opatření
    na  konci kalendářního roku

a) Rozpočtové opatření 

Starosta seznámil přítomné zastupitele a občany s rozpočtovým opatřením města č. 9. K 
danému bodu otevírá diskusi. 

Pan Novák -  dotaz na zvýšené náklady na veřejné osvětlení. Jsou zvýšené náklady 
způsobeny zvýšenou cenou za elektřinu nebo díky zvýšeným nákladům na provoz?
Pan starosta – náklady na veřejné osvětlení hradí město paušální částkou.
Pan Novák – zda by nebylo vhodné téma prodiskutovat na zasedání z důvodu zvyšujících se
nákladů. 
Pan starosta – o úpravě by bylo možné jednat, ale je třeba počkat na zaslání výroční zprávy 
od firmy ELTODO, která spravuje městu veřejné osvětlení. 

Usnesení č. 1/16/2024
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9 rozpočtu města na rok 2024, schválené
Radou města Mšena usnesením č. 1/45/2024 dne 02.12.2024 na základě pověření ZM,
které bylo schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

b) Pověření – závěrečná rozpočtová úprava na konci kalendářního roku

Z důvodu závěrečného rozpočtového opatření, které je třeba provést ke konci kalendářního 
roku 2024 je třeba pověřit v souladu s § 102, odst. 2, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb.,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, starostu města a vedoucí finančního odboru
MěÚ Mšeno provedením závěrečného rozpočtového opatření na konci kalendářního roku,
a to s tím, že zastupitelstvo města vezme úpravy na vědomí na nejbližším zasedání.
V případě, že by tak nebylo učiněno, muselo by se zastupitelstvo města konat 31.12.2024.
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Usnesení č. 2/16/2024
ZM pověřuje v souladu s § 102, odst. 2, písm. a) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů, starostu města a vedoucí finančního odboru MěÚ Mšeno provedením 
závěrečného rozpočtového opatření na konci kalendářního roku, a to s tím, že zastupitelstvo 
města vezme rozpočtové změny na vědomí na nejbližším veřejném zasedání. Zastupitelé 
obdrží písemný návrh před schválením starostou města. 
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Finanční výbor – zápis ze schůze ze dne 11.12.2024  - informace

Finanční výbor souhlasí s konstrukcí rozpočtu, doporučuje zaměřit se na vyhledávání 
investičních dotací k navrhovaným akcím a co nejrychleji zajistit realizaci přípravy k prodeji 
parcel Na Klůčku.

Pan starosta – doporučení finančního výboru se plní. Město se snaží hledat dotace,
ale dotační politika se mění. Ohledně prodeje parcel Na Klůčku – je zpracována územní 
studie, v novém roce bude vypracována projektová dokumentace na zasíťování parcel. 

ZM bere zápis na vědomí.

2. Rozpočet města Mšena na rok 2025, hospodářská činnost města Mšena na rok 2025,
střednědobý výhled rozpočtu města Mšena na roky 2026-2027

a) Rozpočet města na rok 2025, hospodářská činnost města Mšena na rok 2025

Starosta seznámil přítomné zastupitele i občany s rozpočtem města na rok 2025, s plánem 
nákladů a výnosů r. 2025 – hospodářská činnost a se střednědobým výhledem rozpočtu města
na roky 2026 – 2027. 
Rozpočet města Mšena na rok 2025 je schodkový, příjmy činí 52 944 500 Kč, výdaje činí       
57 107 651 Kč z toho 4 986 651 Kč jsou změny stavu krátkodobých prostředků na 
bankovních účtech a – 823 500 Kč na uhrazení splátky dlouhodobě přijatých půjčených 
prostředků. 
Diskuze k rozpočtu proběhla na minulém jednání zastupitelstva, nyní je třeba rozpočet 
schválit. 

Usnesení č. 3/16/2024
ZM schvaluje rozpočet města Mšena na rok 2025 ve výši: 
52.944.500,00 Kč - příjmy,
57.107.651,00 Kč - výdaje,
  4.986.651,00 Kč - změny stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech
   - 823.500,00 Kč - uhrazené splátky dlouhodobě přijatých půjčených prostředků 
a schvaluje plán nákladů a výnosů na rok 2025 – hospodářská činnost. 
Hlasování:
pro 11, proti 0, zdržel se 1 (p. Uher)
Schváleno
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b) Střednědobý výhled rozpočtu města Mšena na roky 2026-2027
 
Střednědobý výhled je nástrojem sloužícím pro střednědobé finanční plánování rozvoje 
hospodaření obce. Obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, zejména
o dlouhodobějších závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě 
realizovaných záměrů. Je důležitým nástrojem pro sledování zadluženosti obcí, a proto
je třeba jeho projednání.

Pan Uher – jsou ve střednědobém výhledu rozpočtu zahrnuty příjmy z prodeje parcel
Na Klůčku?
Paní Dohnalíková – ano, paragraf 3639.

Usnesení č. 4/16/2024

ZM schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Mšena na roky 2026-2027.

Hlasování:
pro 11, proti 0, zdržel se 1 (p. Uher)
Schváleno

3. Rozpočty Svazku obcí Máchův kraj, Svazku měst a obcí VKM, Sdružení obcí
    Kokořínska a DSO EKOD

Pan starosta informoval přítomné o návrzích rozpočtu na rok 2025 Svazku obcí Máchův kraj, 
Svazku měst a obcí VKM, Sdružení obcí Kokořínska a DSO EKOD. Dále informoval o návrhu 
střednědobého výhledu na roky 2026 – 2028 Svazku obcí Máchův kraj a návrhu 
střednědobého výhledu na roky 2026 – 2028 DSO EKOD a návrhu střednědobého výhledu 
rozpočtu na roky 2025 – 2027 Svazku měst a obcí VKM. (Poznámka: Sdružení obcí 
Kokořínska má již projednaný návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2028.) 
Informace byly podány z toho důvodu, že město je členem těchto svazků.

Pan Novák – zvážit členství města ve Svazku obcí Máchův kraj. Navrhuje se touto otázkou 
zabývat na příštím jednání zastupitelstva. 
Pan starosta – bude projednáno v únoru na zastupitelstvu, musíme zjistit, jaké je propojení 
svazku s LAG Podralsko. 

Usnesení č. 5/16/2024

ZM projednalo a bere na vědomí předložený návrh rozpočtu Svazku obcí Máchův kraj 
na rok 2025 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026-2028.
ZM projednalo a bere na vědomí předložený návrh rozpočtu Svazku měst a obcí VKM 
na rok 2025 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026-2027.
ZM projednalo a bere na vědomí předložený návrh rozpočtu Sdružení obcí Kokořínska
na rok 2025.
ZM projednalo a bere na vědomí předložený návrh rozpočtu DSO EKOD na rok 2025 
a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026-2028.
ZM k předloženým návrhům nemá námitek.
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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4. Smlouva o sdružení prostředků na jednotku požární ochrany města Mšena
Obec Kluky se obrátila na město Mšeno s žádostí o uzavření Smlouvy o sdružení prostředků 
na jednotku požární ochrany města Mšena, a to z toho důvodu, že město Mšeno má zřízenu 
Jednotku sboru dobrovolných hasičů, která je jednotkou požární ochrany ve smyslu § 65 odst. 
1 písm. c) zák. č.133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění předpisů pozdějších a tato 
jednotka je Požárním poplachovým plánem Středočeského kraje předurčena k prvnímu 
zásahu pro obec Kluky.
Původně měla obec vlastní jednotku, která jí zajišťovala požární ochranu, ale jednotka se 
rozpadla. 

Pan starosta – žádost obce Kluky projednal s hasiči, z důvodu zjištění volné kapacity.
Dle vyjádření hasičů je kapacita volná a je možné služby jednotky nabídnout obci Kluky. 
Pan Háze – při minulém projednání kapacita volná nebyla.
Pan Flígl – kolik má obec Kluky obyvatel?
Pan starosta – cca do 100 obyvatel.
Pan Flígl – v současné době se platí 200 Kč na jednoho obyvatele, tzn., že obec by městu 
hradila kolem 20 000 Kč. Váží si práce hasičů, ale hasiči nás stojí čím dál víc peněz.
Každý rok nás stojí provoz hasičů přes 1 000 000 Kč, provoz jednotky by měl financovat stát.
Měli bychom požadovat i více peněz od obcí, pro které zajišťujeme požární ochranu.
Paní Dohnalíková – provoz hasičů vyjde město na cca 700 000 Kč, v letošním roce
je vyčerpáno přes 1 000 000 Kč z důvodu plateb na pořízení nového hasičského auta,
které zatím činí 370 000 Kč.
Pan Říha – navrhuje propočítat financování a zvážit navýšení pro obce.
Paní Prieložná – navrhuje, aby se řešením financování zabývala rada města. 

Usnesení č. 6/16/2024
ZM schvaluje „Smlouvu o sdružení prostředků na jednotku požární ochrany města Mšena“
uzavřenou mezi městem Mšenem a obcí Kluky. 
Hlasování:
pro 11, proti 0, zdržel se 1 (p. Flígl)
Schváleno

Pan starosta předává řízení zasedání zastupitelstva paní místostarostce paní Prieložné.

5. Poskytnutí mimořádné odměny uvolněnému členu zastupitelstva obce – starostovi 
města Mšena

Paní místostarostka Prieložná se ujímá vedení zasedání zastupitelstva a jako předsedající 
navrhuje usnesení “ZM schvaluje poskytnutí mimořádné odměny uvolněnému členu 
zastupitelstva obce – starostovi Mšena, a to ve výši jedné měsíční odměny za práci
a zprovoznění místní lékárny, zajištění služby občanům, zejména jednání s příslušnými 
dotčenými orgány, zajištění příslušných licencí, personální obsazení, vybavení provozovny“.
Zastupitel pan Hanzl dává k návrhu paní místostarostky protinávrh, a to poskytnutí mimořádné 
odměny uvolněnému členu zastupitelstva obce – starostovi Mšena ve výši dvou měsíčních 
odměn. 
Pan starosta reaguje na návrh pana Hanzla a konstatuje, že v minulosti v zastupitelstvu 
pokaždé byl pro odměnu starostovi, ale vždy hlasoval jen pro odměnu ve výši jednoho 
měsíčního platu.
Paní místostarostka nechává o návrhu pana Hanzla hlasovat:

Hlasování: pro 6, proti 3 (p. Háze, p. Uher, p. Novák), zdrželi se 2 (paní Živná, p. Flígl),
pan starosta Guttenberg se hlasování nezúčastnil.
Protinávrh pana Hanzla nebyl přijat.
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Paní místostarostka nechává hlasovat o jejím původním návrhu.

Usnesení č. 7/16/2024
ZM schvaluje poskytnutí mimořádné odměny uvolněnému členu zastupitelstva obce – 
starostovi Mšena, a to ve výši jedné měsíční odměny za práci a zprovoznění místní lékárny, 
zajištění služby občanům, zejména jednání s příslušnými dotčenými orgány, zajištění 
příslušných licencí, personální obsazení, vybavení provozovny.
Hlasování:
pro 10, proti 0, zdržel se 1 (pan Hanzl), pan starosta Guttenberg se hlasování nezúčastnil
Schváleno

Pan starosta poděkoval za odměnu. 

6.  Různé, informace, diskuse

a) Kontrolní výbor – zápis č. 3 ze dne 30.10.2024

Informace předsedy KV:

Pan Uher – výsledky prověřovaných podnětů z jednání 30.10.2024 byly projednány ve 
výboru konaném 11.12.2024, zápis bude předložen do dalšího zastupitelstva. V zápisu
ze dne 30.10.2024 byly členům výboru uloženy úkoly, na kterých pracují a jejichž plnění
bude ve výsledném zápisu popsáno.
Pan starosta – když se usnesete na kontrole lékárny, bylo by vhodné se nahlásit předem,
pro dostatečnou přípravu podkladů. 
Pan Uher – omlouvá se za jednání pana Štětiny, ale dal se domluvit jiný termín.
Následně jménem KV poděkoval všem zaměstnancům za součinnost a připravené podklady. 
A také, že KV v žádném případě nechce nikomu přidělávat zbytečnou práci, proto opakovaně
navrhuje, aby před přípravou podkladů proběhla krátká telefonická komunikace a potvrzení, 
resp. ujasnění, co KV přesně chce, aby se netiskly "štosy" papíru, který KV vlastně vidět 
nepožaduje. 
Pan starosta – 4.9.2023 podal bývalý zastupitel podnět kontrolnímu výboru na překročení 
pravomoci rady města, „zbavení se ukrajinských rodin“, do dneška nebylo kontrolním 
výborem projednáno.
Pan Uher – omlouvá se, podnětu si nevšiml, kontrolní výbor se podnětem bude zabývat.

ZM bere na vědomí.

b) Participativní rozpočet města na rok 2025 – výsledky ankety

Informace pana starosty:
Na stránkách města proběhla anketa, kde občané mohli svým hlasováním rozhodnout
o akcích, které se budou v příštím roce realizovat. Ankety se zúčastnilo 44 respondentů. 
Výsledek:
1. Projektová dokumentace „Chodník ke stadionu“
2. Projektová dokumentace „Dráha na pumptrack“
3. Lavičky podél cesty Na Šibenci
4. Edukativní prvky pro děti v lesoparku Debř a na stávajících dětských hřištích
5. Oprava cesty k ČOV
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Pan starosta – vítězem ankety se stala akce „„Projektová dokumentace „Chodník ke 
stadionu““. Výdaje na pořízení PD jsou zahrnuty v rozpočtu města na rok 2025.
Pan Novák – znovu se opakuje požadavek na zřízení pumptrackové dráhy.
K tomuto problému by se rád vrátil. Naposledy nebylo dořešeno místo pro její umístění.
Pan starosta - zvažuje se umístění v Debři nebo na stadionu, bude zařazeno na únorové 
jednání zastupitelstva. 
ZM bere informaci o výsledcích ankety na vědomí.

c) Nabídka discontu NORMA

Pan starosta informuje zastupitelstvo a občany Mšena o nabídce discontu NORMA
postavit na městských pozemcích prodejnu.

Pan starosta - dle jeho názoru by nemělo jít o politické rozhodnutí, ale rozhodnutí by mělo 
být na občanech.
Paní Živná – výstavba discontu by byla likvidační pro živnostníky.
Pan Flígl – také by nechal rozhodnutí na občanech. Měli bychom podporovat místní 
obchodníky, ale chápe i možnost nákupu v discontu. 
Pan Říha – ať rozhodnou občané v anketě. 
Pan Krúpa – výstavba discontu může ovlivnit i existenci obchodů v sousedních obcích.
Pan Jizba – výstavbou discontu dojde k zlepšení komfortu a životní úrovně pro občany.

7. Závěr

Pan starosta informoval o dokončení položení nového vedení kanalizace z koupaliště
do Jezera. 

Pan Flígl – dotaz na postup v prodeji pozemku nad táborem, jak je řešeno.
Pan starosta – na návrh pana Nováka se měli zastupitelé seznámit s místem prodeje 
pozemku. Bude řešeno na příštím jednání zastupitelstva.

Pan Flígl – dotaz, zda by bylo možné zvážit umožnění dálkového přístupu k jednání 
zastupitelstva.
Pan starosta – uvažujeme o tom.

Pan starosta – poděkoval přítomným za účast a popřál hodně zdraví do nového roku. 
Upozornil na možnost pořízení kalendáře města, který je velmi povedený. 

Pan starosta ukončil zasedání v 18:08 hod..

Ověřovatelé:

Václav Háze, v. r. ….....................................................

Václav Novák, v. r. ….....................................................

Starosta města
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Jiří Guttenberg, v. r. ….......................................................
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